
 

Referat fra Generalforsamling 2018 

   

SSSyyygggeeehhhuuusss   TTThhhyyy---MMMooorrrsss   SSSeeennniiiooorrrkkkllluuubbb   
   

Afholdt tirsdag den 14.marts 2018 kl 18.30 i De Frivilliges Hus Nytorv 8, 7700 Thisted 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------               
 

Formand Astrid Christensen bød velkommen ! 

 
Dagsorden ifølge vedtægterne:  
 

      1) Valg af dirigent og stemmetællere    

           Janne Lundorf blev foreslået som dirigent og takkede ja til dette, mens Bodil Elsberg og Birthe Kusk blev valgt  

           som stemmetællere 

    

     2) Formandens beretning v/ formand Astrid Christensen  

          - blev læst op af Astrid Christensen og godkendt af de tilstedeværende 

 

     3) Fremlæggelse af det reviderede regnskab v/ kasserer Ingrid Kristensen 

         Blev gennemgået af Ingrid Kristensen (kasserer), der rettede en fejl i beløb fra regnskab 2016 fra 13.350 til  

         10.350. Regnskabet blev godkendt 

   

     4) Fastsættelse af kontingent       

          Bestyrelsens forslag på at fortsætte med et kontingent på 100 kr blev godkendt 

 

     5) Behandling af indkomne forslag            

        Bestyrelsen har forslag om ændring af vedtægterne § 4 stk. 2: Til kontingent indbetales en gang årligt senest   

        30. april via bank eller PBS.   

        Dette forslag blev også godkendt af de tilstedeværende 

   

    6) Valg af medlemmer til bestyrelsen   

        På valg er:   Ingrid Kristensen, kasserer ( modtager genvalg)                            

        Jan Christensen, medlem ( modtager genvalg)                            

        Søren Pedersen, suppleant ( modtager genvalg)  

        Ingen af de tilstedeværende medlemmer ønskede at stille op, så der var genvalg til alle tre  

    

   7) Valg af revisorer  På valg er:    

       Bodil Elsberg ( modtager genvalg)  Birthe Kusk, revisorsuppleant ( modtager genvalg)  

       Begge blev genvalgt    

 

   8) Eventuelt  

       Det blev diskuteret, om form og traktement på kaffemøderne skulle ændres. Der var stemning for at bibeholde     

       tidspunkt på dagen( kl 10 -12), samt, at det kun var for medlemmer. Derimod ville man gerne mødes UDENFOR  

       sygehuset, og gerne et sted, hvor man kunne KØBE sin kaffe.  

       Ingrid Kristensen fremlagdde skitse til sommerudflugt på Mors og Molermuseet, hvilket fik fin opbakning. Det       

       måtte gerne være i egne biler ( bestyrelsen skulle koordinere) og med indkøbte madpakker. Dato 14. juni 

       En julefrokost måtte gerne være i december og ikke for dyrt et sted. Kunne godt være Lulu igen 

       Også opbakning til en tur til Hanstholm Fiskeriauktion 

       Astrid Christensen sluttede af med at gøre opmærksom på- og fremvise seniorklubbens hjemmeside 

 

Referat godkendt af ___________________________                            ________________________________ 

                                Dirigent Janne Lundorf, dato:                                    formand Astrid Christensen, dato: 

 

       Referent Kirsten Thomsen, dato: 

       


